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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

S T A T E N G R I F F I E 

V E R S L A G 

Registratienummer: 
1013105 

Betreft: vergadering van Commissie Werk 
Datum: donderdag 9 september 2010 
Tijd: 20.00 uur 
Locatie: Rietkerkzaal, Provinciehuis, Visarenddreef 1 in Lelystad 

Aanwezig: 

Heren P.T.J. Pels (voorzitter), N. Benedictus (WD) en W.C. Noordegraaf (WD), mevrouw H.H. Nijhuis-
Ovinge (CDA), heren R.T. Oost (CDA) en C.J.M. Goossens (PvdA), mevrouw N. van Herwaarde (SP), heren J. 
van Dijk (ChristenUnie), K. Tadema (ChristenUnie), en J.N. Simonse (SGP), mevrouw G.A. Dijkstra-
Oostindie (PvdD) en de heer W. Boerma (commissiegriffier) 

Ook aanwezig: 
Leden van Gedeputeerde Staten: gedeputeerden M.F.A. van Diessen en A.L. Greiner 

Afwezig: 

Heren E. Taskin (PvdA), N. Demirbilek (SP) en F.N.E.M. van Schoot (GroenLinks) 
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1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

2. Presentatie Europees Programma EPD 2000-2006 (samen met de commissie Bestuur) 
Gedeputeerde Greiner leidt de presentatie in: het is een verhaal over een gigaproject dat zich In relatieve 
stilte en bescheidenheid heeft ontrolt over Flevoland. Het gaat hier om een unieke prestatie van de 
provincie Flevoland. Van de Europese Commissie is 350 miljoen ontvangen; dit heeft geleld tot een 
Investering in Flevoland van 1,2 miljard. 

De presentatie wordt gehouden. 
Vragen en opmerkingen naar aanleiding van de presentatie. 
Het CDA complimenteert het college en de ambtelijke staf. Er moet nog een definitieve afrekening komen. 
Is er in het geheel nog niets afgerekend? 
Gedeputeerde Greiner: met de operatie 'gele kaart' is alles nog een keer nagelopen. Dat heeft aan het 
licht gebracht dat er geen ernstige zaken zijn. 
De PvdA spreekt waardering uit voor het college en de organisatie. 
De WD complimenteert college en projectbureau. 
De PvdD spreekt haar bewondering uit. 
De voorzitter: wat is de stand van zaken met het huidige programma? 
Gedeputeerde Greiner: het huidige programma beslaat de periode 2007-2013. Er is 33 miljoen beschikbaar. 
Daarvan is 19 miljoen vastgelegd. Van de resterende 14 miljoen zit 8 miljoen in de pijplijn, 6 miljoen is 
besteedbaar. Het gaat goed met de uitvoering. Er zijn drie prioriteiten: innovatie en ondernemerschap, 
attractieve regio's en attractieve steden. De eerste prioriteit loopt als een trein. Prioriteiten twee en drie 
lopen trager. 
Het CDA: wordt er naar andere projecten gekeken als de huidige 33 miljoen is besteed? 
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Gedeputeerde Greiner: er is in Brussel een discussie gaande over de toekomst van de structuurfondsen. De 
Indruk is dat het rijk aan het schuiven is met haar standpunt dat Nederlandse regio's niet in aanmerkingen 
hoeven te komen voor de structuurfondsen. 
Territoriale cohesie is een nieuw begrip. De problematiek Markermeer/IJmeer komt ook elders in Europa 
voor. Wellicht is een gezamenlijke aanvraag op grond van territoriale cohesie mogelijk. 
Meer geld vragen in Brussel voor Kansen voor West heeft geen zin. Dat is bestuurlijk afgesloten. Wel wordt 
gemonitord of er andere kansrijke programma's zijn. 
De ChristenUnie: lobbyt de gedeputeerde voor voortzetting van regionaal economisch beleid op Europese 
schaal? 
Gedeputeerde Greiner: dat is het geval, er is een randstadlobby. 
De ChristenUnie: is het mogelijk voortzetting te geven aan een prioriteit als deze feitelijk is afgerond? Kan 
er geschoven worden tussen de prioriteiten? 
Gedeputeerde Greiner: het ligt voor de hand te vragen de onderuitputting van prioriteit twee en drie te 
gebruiken voor prioriteit een. 

De voorzitter schorst de vergadering 20.18 uur. 
De voorzitter heropent de vergadering 20.24 uur. 
Gedeputeerde Van Diessen arriveert 20.24 uur. 

3. Vaststellen Agenda 
Aan de agenda wordt toegevoegd na punt 7 'Vragenronde M.F.A. van Diessen'. 

4. Mededelingen 
De voorzitter: afwezig zijn de heren Demirbilek, Van Schoot en Taskin. 
Gezien de drukke agenda van de commissie Werk stelt de voorzitter voor geen aparte bijeenkomst 
'gevolgen recessie bouw' te houden. De commissie stemt hiermee in. De twee rondetafelgesprekken vinden 
plaats op 30 september en 7 oktober. Hierover is Informatie verstuurd. 
Notulist Karin van der Walle is bevallen van een gezonde dochter. Namens de commissie zijn felicitaties 
overgebracht. 

Het CDA wil in een volgende vergadering verslag doen van de reis van de Summer School naar Zwitserland. 
De commissie stemt hiermee in. 

5. Verslag van de vergadering van 3 juni 2010 
Er zijn geen schriftelijke tekstwijzigingen ontvangen. Tijdens de vergadering zijn er geen op- of 
aanmerkingen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

a. Lijst van toezeggingen 
Toezegging 1 'OV Concessies' snel afhandelen. 
Toezegging 2 'Ichallenge' heeft plaatsgevonden. 
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b. Lijst van Moties 
De PvdD heeft het stuk over stimulering biologische landbouw nog niet kunnen bespreken in de fractie. Op 
het eerste gezicht ziet het er goed uit. 

c. Jaarprogramma 2010 
Het CDA zegt dat de stand van zaken niet correct wordt weergegeven. De actuele stand is dat afspraken 
gemaakt worden met medewerkers van de provincie. 
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De ChristenUnie: de heer Tadema zal zich terugtrekken. Vervanging zal worden besproken in de fractie van 
de ChristenUnie. 
De WD: is het noodzakelijk, verstandig deze zaak door te zetten? is het niet beter te wachten op het 
college? 
Het CDA is er geen voorstander van om niet te doen wat is afgesproken. 
De PvdA is het hiermee eens. 
Het CDA: er is afgesproken twee onderwerp aan te pakken. Het één is voortvarend aangepakt, het andere 
niet. Dat stelt teleur. 
De voorzitter concludeert dat de meerderheid door wil gaan met het jaarprogramma. 
De WD: moet de pilot strategische visie openbaar vervoer niet worden opgenomen in het jaarprogramma? 
De voorzitter: dit zal gebeuren. 

6. Lijst van ingekomen stukken d.d. 9 september 2010 
Er is een actuele lijst uitgedeeld. 

^ k Er zijn geen opmerkingen. De stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 

7. Lijst ter kennisneming stukken van 9 september 2010 
Het CDA: bij de proef met de Walibi Express is sprake van het verhogen van de post gratis openbaar 
vervoer. Hoe kan dit, er is dit jaar geen budget voor gratis openbaar vervoer. 
Gedeputeerde Van Diessen: het gaat niet om gratis openbaar vervoer bij de Walibi Express. De formulering 
is wellicht niet goed. Hij zal de commissie nader Informeren. 

8. Vragenronde M.F.A. van Diessen 
De PvdA: de minister van Verkeer en Waterstaat heeft meegedeeld dat de spoorverdubbeling in Almere 
niet doorgaat. De fractie vindt dit uitermate zorgwekkend en wil van het college weten hoe zij tegenover 
dit besluit staat en of zij actie onderneemt. 
De ChristenUnie vindt dat er steviger gereageerd had kunnen worden. Is er een plan 'b', met lagere kosten. 
De WD: moet gezamenlijk overleg met het college van Almere en de minister plaatsvinden? 

Gedeputeerde Van Diessen: de verdubbeling bleek uiteindelijk met 500 miljoen euro twee keer ze duur 
^ dan begroot. De extra kosten komen voort uit geluidwerende voorzieningen en aanpassingen van viaducten 

in Almere. Een bezuiniging bleek niet mogelijk. Daarna is een oplossing voorgesteld door de treinen korter 
op elkaar te laten rijden. Dit is afgewezen door zowel de provincie als de gemeente Almere. 
Er zijn vorige week kamervragen beantwoord. De minister zegt daarin te kiezen voor snellere opvolging van 
de treinen. 
Gisteren heeft de gedeputeerde gesproken tijdens een hoorzitting in de Tweede Kamer en heeft deze 
oplossing afgewezen. Natuurlijk moet er gekeken worden naar besparingen en innovaties maar dit moet 
dan wel realistisch zijn. Verdubbeling van het spoor moet in ieder geval planologisch en technisch verder 
voorbereid worden; dit hoeft niet te veel te kosten. Verdubbeling zal gerealiseerd moeten worden voor 
2020 als gereden gaat worden zonder spoorboekje. 
Verdubbeling heeft geen relatie met de schaalsprong. Verdubbeling is ook zonder schaalsprong nodig. 
De gedeputeerde en de wethouder van Almere hebben in eerste instantie hetzelfde standpunt ingenomen. 

W * De gedeputeerde heeft zich verbaasd over het recente standpunt van wethouder Duivesteijn waarin hij 
* ^ zegt dat hij vertrouwen heeft in het standpunt van de minister. 

= J 1 
u n De SGP waardeert de inzet van de gedeputeerde en vraagt de ChristenUnie wat zwak is aan het optreden 

O ^ van het college. 
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De ChristenUnie vindt dat Almere steviger had moeten reageren. Welke consequenties heeft de manoeuvre 
van de minister voor de schaalsprong? 
De WD: wil het college proberen de heer Duivesteijn toch enthousiaster maken voor het dubbele spoor? 
Het CDA: de Japanse methode, het snel opeenvolgen van treinen, kan in Japan wel werken maar dat hoeft 
in Nederland niet. 
Gedeputeerde Van Diessen constateert dat de ChristenUnie vindt dat de provincie wel stevig genoeg heeft 
gereageerd. Volgende week wordt gesproken met het college van Almere. Het onderwerp komt aan de 
orde. 
De verdubbeling heeft niets te maken met de schaalsprong. Zonder schaalsprong is de verdubbeling ook 
nodig. Het is ook niet goed een koppeling te maken: tegenstanders van de schaalsprong willen dan ook 
geen verdubbeling. 

Het CDA: in het jaarverslag van de politie Flevoland blijkt dat de helft van de targets In het kader van 
verkeersveiligheid niet gehaald wordt. Heeft dit effect op het aantal verkeersongevallen? 

^ k Gedeputeerde Van Diessen: de boeteopbrengst hoeft niet direct een relatie met de verkeersveiligheid te 
hebben. 

Mededelingen 
Gedeputeerde Van Diessen: er is een redelijk constructief gesprek geweest op het ministerie over de 
luchthaven. Er volgt een schriftelijk verslag. 

De heer Van Diessen verlaat de vergadering 21.00 uur. 

8. Door fracties ingebrachte onderwerpen 
Er zijn geen onderwerpen ingebracht. 

9. Portefeuillehouder A.L. Greiner 
a. Mededelingen 
Gedeputeerde Greiner: de ING verwacht een spectaculaire verhoging van de werkloosheid in Flevoland. De 
provincie kan bij het bestuderen van de cijfers van de ING geen aanknopingspunten vinden bij haar eigen 

^ ^ cijfers. De ING zit er naast. Daarover is inmiddels met de media gecommuniceerd. 

b. Statenvoorstel(len) 
1. Kennis- en innovatieagenda Agrosector Flevoland 

Eerste termijn 

Het CDA vindt innovatie voor deze Flevolandse activiteit belangrijk en stemt in met het voorstel. Kan de 
voorgestelde website uit kostenoverwegingen niet gebundeld worden met een bestaande website? 
De SP vindt de opzet aansprekend. Er zijn enkele vragen. Duurzame energie, sluiten van kringlopen, 
bodemkwaliteit en greenportontwikkeling Is ook belangrijk. Komt er een tweede verkenning? Kunnen de 
prioriteiten dan nog veranderd worden? In tabel 3.1 is sprake van een bedrag 'exclusief arbeidsinzet', in 

w ' tabel 3.2 wordt echter gesproken van 'inclusief arbeidsinzet'. Wat is het geval? Staat vast dat de 
• = ^ projectkosten niet bij de provincie komen te liggen? In het stuk wordt niet gesproken over gentech. Dit kan 
, 11 in de toekomst echter niet uitgesloten worden. Als toch sprake is van gentech in de kennis- en 
i /D innovatieagenda kan de fractie niet positief staan tegenover dit stuk. 

y j 
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De SGP is enthousiast over het voorstel. Een krokodil is alleen sterk in het water, zegt een spreekwoord. 
Welnu, de landbouw boert alleen goed met goede faciliteiten. Al deze randvoorwaarden zijn er. De kennis-
en innovatieagenda is erkeninng voor de sector en het gebied. 
De PvdA vindt dat agrarische productie en bedrijvigheid een belangrijk onderdeel is van de provincie. Zij is 
zeer te spreken over de combinatie met Innovatie en onderwijs. De fractie denkt dat het nodig is dat het 
project een eigen digitaal gezicht heeft. Zij is verbaasd over de constructie van de SP om naar de toekomst 
toe een voorbehoud te maken. Je bent het er mee eens of niet. 
De SP: de fractie is positief over het voorstel. De vraag over gentech In de toekomst is niet duidelijk 
beantwoord. 
De ChristenUnie is zeer te spreken over het voorstel en steunt dit. Er zijn enkele vragen. De Christelijke 
Agrarische Hogeschool Dronten wordt niet genoemd als samenwerkingspartner. Wordt er nagedacht over 
mogelijkheden tot samenwerking? Er is onduidelijkheid over proceskosten in de verschillende tabellen. Wat 
zijn de werkelijke proceskosten in de periode 2011-2014? Wordt gekeken naar mogelijke mondiale nadelige 
effecten door het gebruik van landbouwgronden voor energieopwekking? 
De PvdD is tegen gentech. Er is waardering voor het voorstel. Er zijn enkele kanttekeningen. Hoe wordt de 
showcase verder Ingevuld? Gemist wordt het enthousiasme bij de invulling van de showcase door 
Christelijke Agrarische Hogeschool uit Dronten voor duurzaam, diervriendelijk en het stimuleren van een 
zo groen mogelijke werkwijze waarbij twee keer zoveel geproduceerd wordt met twee keer minder. 
De WD: het voorstel heeft de steun van de fractie. 'Kostbare landbouwgrond voor energieproductie 
gebruiken' wordt door de VVD anders begrepen dan de ChristenUnie doet. Het gaat om het gebruik van 
restproducten voor energieproductie. Daarbij gaat het nog steeds om het verbranden van 
koolwaterstoffen, er zijn duurzamere methoden van energieopwekking. Richting de PvdD: er zijn kassen 
met zes groeilagen boven elkaar. Het ruimtegebruik is een zesde terwijl de opbrengst zes keer hoger wordt 
mét gebruik van duurzame energie. Deze technieken worden met dit voorstel mogelijk. 

Gedeputeerde Greiner vindt een aparte profilering met een eigen website belangrijk. 
Komt er een tweede verkenning? Er zijn door de sector vier onderwerpen gekozen en er moet nu een 
proces op gang komen wat mogelijk leidt tot een tweede verkenning. 
Dierenwelzijn is geen onderdeel van deze fase. Dat hoeft in een volgende fase niet uitgesloten zijn. 
Uitgangspunt blijft: twee keer meer met twee keer minder. 
Het gaat om een totale financiële bijdrage van 125.000 euro, niet meer en niet minder. 
Gentech is geen onderwerp dat door de sector is gekozen. Het woord is evenmin gevallen. Gentech is meer 
een wetenschappelijke aangelegenheid. Dit is meer een samenwerkingsverband tussen agrariërs, 
wetenschappers en overheid. 
De Christelijke Agrarische School participeert wel in de voorbereiding, maar heeft in de uitvoeringsfase 
niet gekozen voor een eigen rol. 
De proceskosten: de provinciale bijdrage beperkt zich tot 2010. Wat betreft de energiewinning: het gaat 
om vergisting van reststoffen en dus niet om food for fuel. 
Het enthousiasme is misschien niet neergedaald in de tekst; de gevoelens van enthousiasme zijn 
ongebroken. 

Tweede termijn 

un 
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De SP verwacht niet dat gentech een thema zal worden. Maar mocht het dat ooit worden, dan is het 
standpunt van de SP bekend. 
De WD is blij dat het bij de energieopwekking om reststoffen gaat. Jammer dat niet gesproken wordt over 
produceren zonder koolwaterstoffen; dat onderwerp staat in Flevoland helaas niet hoog op de agenda. 
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De ChristenUnie is blij dat het bij de energieopwekking om reststoffen gaat en vindt dat het stuk wel 
degelijk enthousiasme uitstraalt. 

De voorzitter: het voorstel kan als hamerstuk door voor besluitvorming. Over de begrotingswijziging komt 
een apart besluit. 

c. Bespreekstuk(ken) 
1. Uitkomsten voorzieningenonderzoek (zie commissie Samenleving, agendapunt IO.b.1) 
De voorzitter: het stuk is een discussiestuk met een zestal stellingen. Er is over gesproken in de commissie 
Samenleving. De commissie Werk kan zich vooral richten op de economische kant van de voorzieningen. 
De WD vindt het een duidelijk stuk. Het komt goed van pas voor de setting van de politieke agenda 
komend jaar. De vraag is of het nodig Is diepgaand op het stuk in te gaan. 
Het CDA schrikt van het lage voorzieningenniveau ten opzichte van de rest van Nederland en de randstad. 
Gelukkig is de achterstand verminderd, maar qua onderwijs, horeca en medische voorzieningen Is er nog 
een missie. Met dit stuk wordt de noodzaak daartoe zeer duidelijk. 
De SGP vindt het verstandig om het voorzieningenniveau te relateren aan arbeidsplaatsen. Dat geeft 
inzicht. In dertien jaar is er veel verbeterd. Wat is provinciebreed nodig? Medische zorg is het 
zorgenkindje. Met deze cijfers Is wellicht via IFA nog actie te ondernemen. 

De PvdA: wat betreft de stelling over de collegedoelstellingen. Er is veel bereikt maar er komt een 
sociaaleconomisch gure t i jd. Moet er een inspanning komen om het bereikte te behouden? Als dat zo is, 
wat hebben we er voor over? 
De SGP verbaast zich over de opmerking van de PvdA. Het is toch zo dat het extra geld moet komen van 
het rijk en dat de provincie achter haar ambitie kan blijven staan? 
De PvdA: natuurlijk wordt gerekend op extra gelden. Het gaat niet over het voortzetten van het 
terugdringen van de achterstand in voorzieningenniveau. Het is de vraag of we wat moeten doen om het 
behaalde te behouden nu het schraal wordt. 

un 
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Gedeputeerde Greiner: er zijn twee majeure elementen. Bij de herverdeling van het provinciefonds moet 
Flevoland een positie krijgen die gelijkwaardig is aan de andere provincies. Er is een redelijke kans dat dit 
lukt omdat er geen extra geld nodig is van het rijk. De schaalsprong van Almere is ook een schaalsprong 
van Flevoland. De toename van arbeidsplaatsen zal voor een deel zitten in de realisatie van voorzieningen. 
Dit ligt voor het rijk veel moeilijker omdat er veel geld mee gemoeid is. Als gemeenten om grotere 
bijdragen van de provincie vragen is het goed dat de staten beschikken over een beslissingskader. Het zou 
goed zijn naar de lijst voorzieningen te kijken. Wat is geborgd, waarvoor is extra geld nodig, wat heeft 
prioriteit? 

Het CDA constateert dat speciaal onderwijs nu bulten de provincie plaats heeft en dat het naar binnen 
halen van speciaal onderwijs onder meer goed is voor het aantal arbeidsplaatsen en het terugdringen van 
transportkosten. Er zijn dus ook verbeteringen in het voorzieningenniveau die tot lagere kosten lelden. 

De ChristenUnie constateert dat de achterstand geconstateerd in 2009 in 2010 door lopende projecten 
verder zal zijn ingelopen. Blijft dat er een achterstand is en gestreefd wordt naar het verder terugdringen 
van de achterstand. De fractie verwacht dat de komst van de Hogeschool ook een positief effect zal 
hebben op andere voorzieningen. 
De SGP neemt stelling tegen de PvdA. De fractie wil ambitie hebben. 
De PvdA: dat is verkeerd begrepen. Natuurlijk moet de achterstand verder worden ingelopen. Maar er 
moet ook aandacht zijn voor het bestaande. 
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Ga niet aan de voorkant bouwen als de achterkant Instort. 
De SP is verheugd dat de achterstand van het voorzieningenniveau is terugdrongen met 19%. Hulde 
daarvoor. Inderdaad moet het zo zijn dat dat het voorzieningenniveau in Almere gelijke tred houdt met de 
groei. De Hogeschool Flevoland dan daar aan bijdragen, daar moet hard aan gewerkt worden. De SP vindt 
een goed zorgaanbod erg belangrijk. De samenwerking binnen Almere Health City is een goed voorbeeld. 
MCF's kunnen bijdragen aan het stijgen van het voorzieningenniveau in kleinere gemeente. Het verdwijnen 
van bureaucratie en drempelverlagend werken bespaart kosten waardoor geld vrij komt voor andere 
zorgvoorzieningen. 
Er is moeite met het woord cultuurschaalsprong. In hoeverre wordt er juist op cultuur bezuinigd en wat 
betekent dit voor Flevoland? 
De ambitie sportiefste provincie wordt gedeeld maar vraagtekens worden gezet bij de bedragen die 
daarvoor nodig zijn. Zorg staat bovenaan het lijstje van de SP. De SP vindt daarnaast dat er te weinig 
aandacht is voor horeca. 
Het CDA vindt dat het investeringsprogramma Almere 2.0 zich moet richten op voorzieningen maar met 
een uitstraling naar heel Flevoland. 
Zorginnovatie kan zeer zeker als vliegwiel gebruikt worden. Hier ligt ook een grote opgave. Bij culturele 
voorzieningen geldt vooral dat we moeten behouden wat we hebben. De sportiefste provincie, er is een 
bepaald niveau bereikt, er kunnen hier minder Investeringen gedaan worden. Het succes van Hogeschool 
Flevoland is vanzelfsprekend. Daarin moet geïnvesteerd worden. Het niveau van de horeca lijkt redelijk op 
peil. Daar kan minder de nadruk op liggen. 
De PvdA kan de stellingen onderschrijven. De zorginnovatie is heel belangrijk. De fractie vindt ook de 
sociaal culturele kant van de provincie belangrijk. Natuurlijk is het 'erop' wat betreft de hogeschool. Op dit 
moment wordt er geen keuze gemaakt wat betreft prioriteiten. 
De SGP Is het eens met veel stellingen. Het 'en en' effect moet niet worden onderschat. De ene voorziening 
kan de andere versterken. Een rangorde aangeven is moeilijk. Moet je kiezen, dan staat 5 onderaan. De 
culturele schaalsprong is enigszins overdreven. 

De voorzitter sluit de discussie. 

d. Vragenronde 
Het CDA is verheugd over hetgeen het kwartaalbericht economische zaken bericht en wil de gedeputeerde 
complimenten maken. 
De WD vindt de opmerking gemaakt op bijeenkomst over leisure zeer nuttig. 'Flevoland is avontuurlijk' als 
logo spreekt zeer aan. Complimenten voor deze middag. 

10. Rondvraag 
De SGP vraagt of meer microfoons open kunnen staan ten behoeve van de discussie, zoals voorheen het 
geval was. 
De voorzitter is het daarmee eens. Daar wordt op terugkomen. 

11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 10.00 uur. 
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Vastgesteld in de vergadering van 6 oktober 2010, 
De commissiegriffier, de voorzitter. 
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